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PROTOKÓŁ 

Z WIEJSKIEGO ZEBRANIA WYBORCZEGO 
SOŁECTWA Pacółtowo 

 
 
 Zebranie odbyło się w dniu 5 lutego 2019. o godz. 16:30 w świetlicy wiejskiej w 
Pacółtowie. 
Zwołane zostało przez Wójta Gminy Nowe Miasto Lubawskie na podstawie § 23 ust.1 Statutu 

Sołectwa Pacółtowo uchwalonego przez Radę Gminy Nowe Miasto Lubawskie z/s w 

Mszanowie uchwałą Nr XLI/216/09 z dnia 29 grudnia 2009r. w sprawie nadania Statutu 

Sołectwu Pacółtowo oraz zarządzenia Nr 6/2019 Wójta Gminy Nowe Miasto Lubawskie z dnia 

21 stycznia 2019 r. w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów i rad sołeckich w sołectwach na 

terenie Gminy Nowe Miasto Lubawskie. 

 
 
Na 479 osób uprawnionych, w zebraniu udział wzięło 71 mieszkańców sołectwa, co stanowi   
15% osób uprawnionych. W związku z tym zebranie odbywało się w pierwszym terminie. 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 
 
W zebraniu uczestniczyli: 
 - Wójt Tomasz Waruszewski 
- radny Józef Karwowski 
- sołtys Melania Sarnowska-Dembek 
- referent ds. promocji gminy Sabina Rezmer 
 
 Porządek zebrania: 
1) Otwarcie zebrania i stwierdzenie quorum. 
2) Przyjęcie porządku zebrania. 
3) Sprawozdanie z działalności sołtysa i rady sołeckiej za 2018 rok. 
4)  Wybory komisji skrutacyjnej;  

  5) Dokonanie wyboru sołtysa 
      a) zgłaszanie kandydatur na sołtysa 
      b) przedstawienie zasad i trybu głosowania określonych w statucie sołectwa; 

c) przeprowadzenie wyborów i ogłoszenie wyników. 
6) Ustalenie liczby członków rady sołeckiej.  
7) Dokonanie wyboru rady sołeckiej  

a) zgłaszanie kandydatów do rady sołeckiej; 
b) przedstawienie zasad i trybu głosowania; 
c) przeprowadzenie wyborów i ogłoszenie wyników. 

8) Wnioski, zapytania i informacje. 
9) Zakończenie zebrania. 

 
Przebieg zebrania 
 
Ad 1 
 Zebranie otworzył i prowadził Pan Józef Karwowski wyznaczony przez Wójta Gminy 
Nowe Miasto Lubawskie do prowadzenia zebrania wiejskiego. 
Prowadzący Pan Józef Karwowski stwierdził, że zebranie odbywa się w pierwszym terminie 
dlatego, że uczestniczy w nim więcej niż 1/10 uprawnionych do udziału w zebraniu. 
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Ad 2 
Przewodniczący zebrania przedstawił porządek zebrania, w brzmieniu jak na stronie 1. 
Nie zgłoszono dodatkowych punktów. 
Porządek zebrania został uchwalony jednogłośnie. 
 
Ad 3 
Sprawozdanie z działalności sołtysa i rady sołeckiej przedstawiła sołtys Pani Melania 
Sarnowska-Dembek. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2. 
 
Ad 4  
Wybory komisji skrutacyjnej;  
Zebranie jednomyślnie w głosowaniu powołało komisję skrutacyjną w następującym składzie: 
1) Grażyna Zagórska 
2) Kopański Tomasz 
3) Powierska Iwona 
   Kandydaci wyrazili zgodę. 
 
Ad. 5 
Wybory sołtysa 
a) Zgłoszono następujących kandydatów na sołtysa:  
1) Michał Danielewski 
 
b)  
Przewodniczący zebrania omówił zasady głosowania. Poinformował, że jest możliwość 
oddania głosu w przygotowanym miejscu do tajności głosowania.  
 
c) przeprowadzenie wyborów i ogłoszenie wyników. 
 
Komisja skrutacyjna przygotowała karty do głosowania i rozdała zebranym. 
 
Po przeprowadzeniu głosowania Komisja skrutacyjna odczytała protokół, który stanowi 
załącznik nr 3. 
 
Sołtysem wybrany został Michał Danielewski, który otrzymał 61 głosów, 5 głosów było 
przeciw. 
  
Ad 6 
Ustalenie liczby członków rady sołeckiej. 
Przewodniczący zebrania poinformował, że sołtys wchodzi w skład rady sołeckiej jako jej 
przewodniczący na podstawie § 12 ust. 2 i 3 Statutu Sołectwa. 
Rada sołecka może liczyć od 3 do 6 osób łącznie z sołtysem i poprosił o zgłaszanie 
propozycji.  
 
Zebrani zaproponowali, aby rada sołecka liczyła łącznie z sołtysem 6 osób. 

Przewodniczący zebrania poddał pod głosowanie tę propozycję. 

W głosowaniu jawnym zebranie wiejskie większością głosów uchwaliło 6 osobowy skład rady 
sołeckiej. 
 
Ad 7 
Wybory rady sołeckiej. 
Z racji zgłoszenia chęci kandydowania do rady sołeckiej nastąpił ponowny wybór komisji 
skrutacyjnej. 
Zebranie wiejskie jednomyślnie powołało komisję skrutacyjną w następującym składzie: 
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1) Grażyna Zagórska 
2) Grzegorz Olszewski 
3) Krzysztof Krzemieniewski.  
Członkowie komisji wyrazili zgodę.   
 
a)  zgłoszono następujących kandydatów na członków rady sołeckiej: 
1) Magdalena Tarchanow 
2) Helena  Chudzińska 
3) Marta Karwowska 
4) Iwona Powierska 
5) Janusz Jakielski 
6) Tomasz Kopański. 

 
b) przedstawienie zasad głosowania; 
Przewodniczący zebrania  omówił zasady głosowania. Poinformował, że jest możliwość 
oddania głosu w przygotowanym miejscu do tajności głosowania.  
 
c) przeprowadzenie wyborów i ogłoszenie wyników. 

 
Komisja skrutacyjna przygotowała karty do głosowania i rozdała zebranym.  
 
Po dokonaniu głosowania Komisja zebrała do urny wyborczej karty i dokonała obliczenia 
głosów. Protokół głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 
Do rady sołeckiej wybrani zostali: 

1) Tomasz Kopański  
2) Magdalena Tarchanow 
3) Helena Chudzińska 
4) Marta Karwowska. 
5) Iwona Powierska 

 
Ad 8 
Wnioski, zapytania i informacje. 
Zgłoszono następujące wnioski i zapytania: 
 
Padło pytanie dotyczące niszczenia dróg przez samochody budujące obwodnicę nowomiejską 
(ul. Gajowa i Berlinek). Wójt odpowiedział, że samochody te mają specjalnie wyznaczone trasy 
po to, by nie jeździć po wszystkich drogach publicznych. W przypadku gdy mieszkańcy 
zauważą te pojazdy na drogach gminnych, które nie są objęte porozumieniem  
z wykonawcą mają prawo zgłosić ten fakt do Urzędu Gminy lub od razu na policję. 
 
Zapytano o problem odśnieżania chodników. Wójt poinformował, że obowiązek odśnieżania 
chodnika należy do właściciela posesji wzdłuż której przebiega. Samymi chodnikami zarządza 
Zarząd Dróg Wojewódzkich. Gmina zobowiązana jest do odśnieżania tylko dróg gminnych, nie 
chodników. 
 
Padło pytanie o odśnieżanie dróg – w jakich godzinach samochody odśnieżają? Ile jest 
pojazdów? Ponieważ niektóre drogi wczesnym rankiem nie są jeszcze odśnieżone. Wójt 
odpowiedział, że gmina ma zakontraktowanych 16 pojazdów, które do godziny 06:00 rano 
powinny wywiązać się ze swoich obowiązków. Jeżeli po tej godzinie drogi nadal będą 
nieprzejezdne należy ten fakt zgłosić do Urzędu Gminy. 
 
Zapytano o budowę gazociągu. Odpowiedziano, że trwają prace projektowe. W kwestii 
przyłączenia – to mieszkańcy decydują czy chcą się podłączyć. Koszty będą zależne od liczby 
chętnych. 
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Wójt poinformował o budowie sieci szerokopasmowego internetu. W najbliższym czasie 
mieszkańców będą odwiedzać przedstawiciele firmy odpowiedzialnej za budowę. Przyłącze 
będzie odbywać się drogą nadziemną – kable zostaną podłączone do istniejących słupów, lub 
okablowanie zostanie poprowadzone pod ziemią. 
 
Zapytano o budowę ulicy Podleśnej. Odpowiedź: Na pewno nie w tym roku. Być może nastąpi 
to w roku 2020 lub 2021. 
 
Poinformowano, że asfalt oraz studzienka przy Domu Dziecka jest uszkodzony i zapytano, czy 
podlega on jeszcze okresowi gwarancyjnemu. Wójt przyjął wniosek, sprawdzi jego zasadność 
i gmina zareaguje w przypadku gwarancji. 
 
Problem przekraczania prędkości w Pacółtowie – należy zgłaszać na policję. Również wójt 
przekaże ten wniosek na policję. 
 
Poruszono kwestię rowu na Berlinku – według zgłaszającego prace wykonane zostały byle 
jak, nikt z Urzędu Gminy nie skontrolował jakości wykonania a teraz woda z tego rowu zalewa 
działkę prywatną. Odpowiedział radny J. Karwowski: rów zasypywała osoba prywatna, 
otrzymała pozwolenie z gminy na wykonanie tych prac. Wójt gminy dodał, iż wyśle 
pracowników urzędu aby zbadali stan faktyczny wykonanych prac. 
 
Zapytano o odwodnienie rowu na ul. Łąkowej. Wójt wyjaśnił, iż jest to potężna inwestycja, 
ponieważ planowana jest budowa całego systemu odwodnieniowego aż do rzeki Groblicy. 
Niestety, aby ją zrealizować gmina musi się starać o dofinansowanie ze środków 
zewnętrznych.  
  
Wójt poinformował zebranych, że wiosną tego roku zostanie ukończony plac zabaw, wtedy też 
zostaną wykonane wszystkie poprawki m.in. przeniesienie słupa energetycznego. Wyjaśnił, iż 
plac został oddany do użytku z takim opóźnieniem, ponieważ firma produkująca zabawki nie 
nadążała z realizacją zamówień.  
 
 
Ad 9 
W związku z wyczerpaniem porządku, prowadzący zebranie zakończył wiejskie zebranie 
wyborcze sołectwa Pacółtowo.  
 
 

 
 
protokołowała                                                        Przewodniczący zebrania 
 
Sabina Rezmer                                                         Józef Karwowski 
 
 
 
 
 

 

 


